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Comenzamos un nuevo curso adaptán-
donos a la nueva realidad. Desde hace 
ya medio año, parece mentira, vivimos 
una situación totalmente atípica a la que 
poco a poco nos vamos acostumbrando. 
La mascarilla ya forma parte de nues-
tro vestuario, vivimos con normalidad 
no darnos la mano a los conocidos y no 
abrazar a los familiares y quien más y 
quien menos ha celebrado un cumplea-
ños restringiendo el número de invita-
dos a la mínima expresión. La pandemia 
nos ha dejado sin otras celebraciones, 
como la popular Fiesta Mayor. La mayor 
parte de los ciudadanos son responsa-
bles y conscientes que nuestras accio-
nes diarias son fundamentales para evi-
tar los temidos rebrotes. 
Desde el Ayuntamiento hemos sido 
conscientes desde el minuto cero de 
nuestra responsabilidad como admi-
nistración más próxima al ciudadano 
y hemos dedicado todos los esfuerzos 
posibles, materiales y humanos, para 
dar respuesta a las necesidades socia-
les, contribuir a la prevención sanitaria 
y atender a los más vulnerables. Hemos 
hecho frente a una situación extraordi-
naria y desde aquí os pido disculpas si 
en alguna ocasión no hemos estado a la 
altura. En cualquier caso, desde el inicio 
hemos sido conscientes que no hubié-
semos podido hacer frente a la situación 
sin la colaboración y el compromiso de 
las personas que amamos Sant An-
dreu. En momentos complicados como 
este, los que estamos interesados en 
el bienestar de la ciudadanía, tenemos 
que ser responsables, huir de intereses 
personales y colaborar para poder dar 
respuesta a las necesidades derivadas 
de una pandemia que nos hace enfren-
tarnos a la peor crisis que ha vivido la 
ciudad en su época reciente. 
La nueva realidad ha puesto en pausa el 
desarrollo de las ciudades, que poco a 
poco se va reactivando. El gobierno mu-
nicipal tiene como objetivo dar respues-
ta a las necesidades de la población en 
aspectos como la reactivación econó-
mica y la atención social y, en paralelo, 
continuar haciendo avanzar la ciudad. 
Así, por ejemplo, este otoño estrenare-
mos la iluminación del aparcamiento de 
la zona del Josep Pla, que quedó pen-
diente y se debía hacer en la segunda 
fase del aparcamiento, que se ha para-
do como consecuencia de la crisis. Otra 
gran noticia para la ciudad es la buena 
marcha de las obras del enlace de la 
AP7 y la A2, largamente reivindicado y 
que acumulaba años de retraso. La acti-
vidad cultural volverá a ser protagonista 
con la nueva temporada de teatro. 
De esta manera, 
poco a poco, nos va-
mos acostumbran-
do a una nueva rea-
lidad en la que nos 
acompañan las me-
didas de seguridad 
e higiene. Gracias 
por vuestra ayuda y 
colaboración. 

Las obras para el enlace de la AP7 
y la A2 avanzan según el último 
calendario previsto

Este mes se han abierto a la circulación los nuevos carriles 

Los trabajos de construcción 
del enlace de la AP7 y la A2 
avanzan según el calendario 

previsto y este mes de septiembre ya 
se han abierto los nuevos carriles de 
circulación de la A2 y se ha retira-
do parte de la señalización de obra.  

Según fuentes del Ministerio de Fo-
mento, que es la administración de 
la que depende la obra, “los trabajos 
avanzan a buen ritmo” aunque advier-
ten que la situación que vivimos como 
consecuencia de la pandemia puede 
hacer variar el calendario por lo que 
descartan dar una fecha de finaliza-
ción de las obras. 
Durante el periodo del estado de alar-
ma los trabajos para la construcción 
de este enlace no se detuvieron y 
continuaron con la mayor normalidad 
posible, un hecho que ha permitido 
cumplir hasta el momento el calenda-
rio previsto. 
En las últimas semanas se están lle-
vando a cabo trabajos de pavimenta-
ción de los ramales del enlace y del 
tronco central de la A2. También se 
está construyendo la glorieta para 
conectar el enlace con la carretera 
C-1413a (la carretera de Rubí). 
Los trabajos se completan con la colo-
cación de pórticos de señalización y la 
ejecución de la canalización de fibra óp-
tica en la AP7. En los próximos meses 
se llevará a cabo la pavimentación del 
tronco del enlace y de los ramales del 
enlace y del tronco de la AP7, así como 
la señalización horizontal y vertical, la 
iluminación y los trabajos de acabados.

Una infraestructura esperada

El enlace de estas dos vías rápidas, 
que comunican las comarcas del 
Baix Llobregat y el Vallès, es funda-

mental para el desarrollo económico 
y la movilidad de nuestra zona de in-
fluencia. El alcalde de Sant Andreu 
de la Barca, Enric Llorca, ha su-
brayado que la conexión de las dos 
vías “es fundamental no sólo para 
nuestra zona de influencia sino para 
el área metropolitana y el resto de 
Catalunya”. 
La conexión de la A2 y la AP7 es una 
obra largamente esperada y reivindi-
cada, que ha sufrido diversos retrasos 
en su ejecución. Sant Andreu de la 
Barca fue de los municipios que en-
cabezó la reivindicación para que se 
retomaran las obras y la ciudad for-

ma parte de la plataforma “Connexió 
Ara!”, que agrupa a una decena de 
localidades del Baix Llobregat y del 
Vallès Occidental. 

Este mes se han abierto los carriles de circulación

El siguiente paso es la conexión con la autopista



L’Ajuntament signa un conveni amb l’ACSSAB per donar suport a les botigues locals

Una trentena de comerços 
de la ciutat s’han afegit fins 
ara a la iniciativa de crear 

un punt de venda comú on line, una 
plataforma que podria començar a 
funcionar aquesta mateixa tardor.  

El comerç a través d’Internet és un 
fet i està plenament consolidat a la 
nostra societat, un espai del que no 
han de quedar al marge els comer-
ciants petits. Amb aquesta finalitat 
la iniciativa preveu l’impuls de la 
digitalització del comerç local i pro-

Sant Andreu de la Barca s’adherirà al 
Pacte del Baix Llobregat per un nou impuls 
econòmic i social

Aposta per la reactivació econòmica i social i el canvi estructural basats en el coneixement, la innovació i la sostenibilitat

posa un punt de venda comú que fa-
cilita la presència on line dels petits 
comerciants. 
La nova plataforma suposa pel co-
merç local un canal directe de ven-
da amb els consumidors mantenint 
la seva botiga oberta cada dia de 
l’any, les 24 hores oferint també 
al seus clients el servei a domi-
cili de les compres amb l’objectiu 
d’incrementar el volum de nego-
ci del comerç de proximitat amb la 
màxima comoditat pels ciutadans 
una eina de venda on line als comer-

Una trentena de comerços de la ciutat 
donaran el salt a la venda on line

L’Ajuntament de Sant Andreu 
de la Barca s’ha adherit al Pacte 
del Baix Llobregat per un nou 

impuls econòmic i social, una inicia-
tiva que neix del Consell Comarcal i 
que compta amb el suport dels agents 
econòmics i socials de la comarca. 

El pacte comarcal es marca com a finali-
tat apostar per la reactivació econòmica 
i social i el canvi estructural basats en el 
coneixement, la innovació i la sostenibi-
litat.
D’aquesta manera, el pla inclou les lí-
nies estratègiques a seguir per afrontar 
a partir d’ara les quatre crisis diferents 
que s’han detectat després de la crisi 
sanitària provocada per la Covid-19: la 
crisi sanitària, l’econòmica, la climàtica 
i la social.
El text s’articula en vuit línies estratè-
giques que recullen quaranta-una me-
sures per fer front a l’escenari de crisi 
múltiple a la qual s’enfronta la nostra 
societat.

ciants per facilitar la seva presència 
a internet i la venda mitjançant In-
ternet dels seus productes o bé dels 
seus serveis. 

Foment del comerç local

La posada en funcionament d’aquest 
Marketplace és un dels punts més 
destacats del conveni de col·laboració 
que aquest mes ha signat l’Ajuntament 
amb l’Associació de Comerciants i 
Serveis de Sant Andreu de la Barca 
(ACSSAB). L’acord, que arriba a la 
quarta edició, preveu la programació 
de diferents activitats “adaptades a 
la nova realitat que vivim”, segons ha 

El redactat s’enfoca en l’aposta per la 
reactivació econòmica i social i el canvi 
estructural basats en el coneixement, la 
innovació i la sostenibilitat d’acord amb 
l’European Green Deal impulsat per la 
Comissió Europea, els disset Objectius 
de Desenvolupament Sostenible (ODS) 
de les Nacions Unides i l’Agenda 2030, 
conscient de les fortaleses i oportuni-
tats del Baix Llobregat així com de les 
tendències globals, alineant-se amb 
els plans de reconstrucció impulsats en 
l’àmbit institucional local, comarcal, me-
tropolità, autonòmic, estatal i europeu.
L’alcalde de Sant Andreu de la Barca, 
Enric Llorca, ha subratllat que aquesta 
iniciativa suposa posar les bases per ac-
tuar a partir d’ara en l’activitat econòmi-
ca, l’ocupació, la cohesió social, l’atenció 
a les persones i l’adaptació als canvis en 
la manera de treballar i relacionar-nos. 
Llorca ha destacat la col·laboració i 
coordinació del sector públic i privat per 
fer front a les noves necessitats de la po-
blació. 

Els comerços locals busquen el seu lloc a Internet

L’alcalde i el president de l’ACSSAB durant la signatura del conveni

explicat l’alcalde, Enric Llorca. 
L’alcalde ha remarcat que l’Ajun-
tament treballa per “poder estimu-
lar l’activitat comercial al màxim” 
i que aquesta “es desenvolupi amb 
el màxim de normalitat dins de 
l’anormalitat”. 
De la seva banda, el president de 
l’ACSSAB, Frederic Cardús, ha sub-
ratllat la col·laboració i el suport de 
l’Ajuntament per donar suport a la si-
tuació dels comerços de la ciutat i ha 
remarcat que “enguany es preveuen 
noves línies de col·laboració, com ara 
la venda on line, que vénen a afegir-se 
a les que ja dúiem a terme els altres 
anys”. 
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Las obras del nuevo depósito de agua 
avanzan a buen ritmo

También se está renovando y modernizando el sistema de cañerías 

Las obras para la construcción 
del nuevo depósito de agua 
de Sant Andreu de la Barca 

avanzan a buen ritmo y se previs-
to que estén terminadas el próximo 
verano. Los trabajos se pueden ver 
actualmente en la zona de la calle 
Penedès, de la calle Anoia y de la 
calle Garraf  y desde finales de mes 
también en la avenida Constitució.  

En esta zona los trabajos sirven para 
instalar las cañerías de impulsión 
que permitirán que el agua llegue 
hasta los tres depósitos que a partir 
de ahora habrá en Can Salvi, los dos 
que ya existen y el que se está cons-
truyendo actualmente. 

El proyecto que se lleva a cabo supo-
ne también la conexión de los dos de-
pósitos que hay, con una capacidad 
de 2.000 y 1.500 metros cúbicos, con 
el nuevo con capacidad para 3.000 
metros cúbicos. 

Garantizar el suministro de agua

La concejal de Urbanismo, Ana Alba, 
ha remarcado la importancia de la 
obra “que garantizará el suministro 
de agua en la ciudad” y ha recordado 
que los que funcionan en la ciudad se 
construyeron cuando Sant Andreu de 
la Barca contaba con la mitad de po-
blación que ahora. 
“Las nuevas cañerías son mucho más 

Los trabajos provocan cortes puntuales de circulación

amplias y seguras que las que tene-
mos ahora y son de impulsión, un 
hecho que permitirá llenar los tres 
depósitos que tendremos a partir del 
verano próximo”, ha dicho Alba. 

Modernizar las instalaciones

El director de Obras y Patrimonio 
de la empresa pública Aigües Ter 
Llobregat (ATLL), Robert Vergés, ha 
explicado que “la capacidad de los 
depósitos de agua tienen que garan-
tizar el consumo de un día de todo un 
municipio y los que hay actualmen-

te a Sant Andreu son insuficientes, 
como consecuencia del crecimiento 
de la población”. 
Vergés ha recordado que “las obras 
empezaron en junio y están avan-
zando a buen ritmo gracias a la co-
laboración del Ayuntamiento y de los 
vecinos”. 
El responsable de la empresa pública 
ha señalado que “además del nuevo 
depósito de agua se está poniendo 
una nueva cañería porque la antigua 
era pequeña y de un material anti-
cuado, un hecho que provocaba que 
se rompiera con relativa frecuencia”.

En octubre finalizará la 
iluminación de la primera 
fase del aparcamiento 
de la calle Josep Pla

El Ayuntamiento comienza la tramitación para la construcción de la segunda fase

El Ayuntamiento ha adjudica-
do a la empresa Ferrovial los 
trabajos para la instalación de 

la iluminación del aparcamiento de 
la calle Josep Pla, que está previsto 
que comiencen en los próximos días. 

Este aparcamiento, con capacidad 
para un centenar de vehículos, hace 
aproximadamente un año que está 
en funcionamiento. 
La iluminación de la zona estaba 
prevista coincidiendo con la ejecu-
ción de la segunda fase del aparca-

miento, que doblará su capacidad. 
Sin embargo, la crisis derivada de la 
pandemia de la Covid-19 ha retrasa-
do este proyecto. 
“Consideramos que la iluminación 
de la zona no puede esperar más y 
es por ello que hemos tomado la ini-
ciativa de comenzar estos trabajos”, 
ha dicho la concejal de Urbanismo, 
Ana Alba, que ha avanzado que la 
iluminación se colocará tanto en la 
zona que ya funciona como en la que 
se construirá la segunda fase del 
aparcamiento. En una segunda fase el aparcamiento doblará su capacidad

Imagen de las obras a la altura de la calle Garraf



Núria Espert i el ‘Romancero Gitano’, 
plat fort de la temporada de teatre 
Sant Andreu de la Barca reprèn 

la seva activitat teatral amb una 
programació de la que destaca 

l’actuació de Núria Espert, que por-
tarà a l’escenari municipal de la ciutat 
l’adaptació del “Romancero Gitano” 
de Lorca de Lluís Pasqual. Aquesta és 
una de les propostes més destacades 
de la programació d’aquesta tempo-
rada, que preveu cinc obres per a un 
públic adult i tres obres familiars.  

El regidor de Cultura, Juan Pablo 
Beas, ha destacat la “varietat i diver-
sitat de gèneres” de la nova tempora-
da d’arts escèniques. 

Recuperar l’activitat

El Teatre Núria Espert de Sant An-
dreu de la Barca va tornar a aixecar 
el teló el passat 27 de setembre amb 
la representació de “Conservando la 
memoria”, de la companya El Patio 
Teatro. 
Prendrà el relleu, el 18 d’octubre, la 
companyia Titzina amb “La zanja”, 
el 18 d’octubre, i el 27 de novembre 
arribarà el torn de “Lo nuestro”, amb 
Paul Berrondo, Eli Iranzo, Eu Manza-
nares i Pau Poch.
En el marc de la Festa de Sant An-
dreu, el 28 de novembre, arribarà 
el torn del plat fort de la temporada 
amb l’actuació de Núria Espert i “Ro-
mancero Gitano” i el concert de Nadal 
d’enguany està reservat al gòspel, el 
19 de desembre, amb la companyia 
Gospel Feelings. 
La programació del Teatre Núria Es-
pert es completa amb els espectacles 
familiars, pensats per als més petits 

L’escenari municipal programa vuit obres coincidint amb el seu desè aniversari

de la família. 
L’Ajuntament de Sant Andreu de la 
Barca ha previst abonaments espe-
cials per aquesta temporada, que es 
poden comprar a la web www.teatre-
nuriaespert.cat. 

Teatre amb seguretat

La temporada d’arts escèniques es 
reprèn amb totes les mesures de se-
guretat recomanades amb motiu de 
la pandèmia i el seu aforament es 
redueix a la meitat. El teatre obrirà 
les seves portes una hora abans de 

Núria Espert actuarà a Sant Andreu coincidint amb el desè aniversari del teatre

l’inici de cada funció perquè els es-
pectadors, que han de portar masca-
reta, puguin anar accedint de manera 

esglaonada i es prendrà la tempera-
tura a les persones que accedeixin a 
l’equipament.
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Des del 8 de setembre el Complex 
L’11 ha posat en marxa el nou pro-
grama d’activitats dirigides amb to-
tes les mesures de seguretat i higie-
ne necessàries per realitzar l’esport 
de forma segura. Com ja es va fer 
durant l’estiu, els assistents passen 
per un control de temperatura i des-
infecció de mans abans d’entrar a la 
sala d’activitats.
S’han destinat espais de grans di-
mensions, ventilació natural, garan-
tint la distància de seguretat i amb 
aforaments limitats, prèvia reserva 
de l’assistència a través de la web 
www.esportssabarca.deporsite.net. 
Durant la primera setmana 
d’octubre s’instal·larà una carpa de 
400m² en la pista descoberta, per 
traslladar la zona de càrdio a aquest 
nou espai.
Els responsables del servei de les 
instal·lacions esportives insisteixen 
en el fet que tots els usuaris adoptin 
un comportament molt responsable 
sobre el compliment de les mesu-
res de seguretat. Distància social, 
desinfecció i ús de la mascareta el 
major temps possible.

Nou programa 
d’activitats 
al Complex L’11
Nous espais per garantir 
les distàncies de seguretat

Els dies 19 i 20 de setembre es va 
disputar el Campionat d’Espanya a la 
localitat d’Otívar (Granada)amb molt 
bons resultats pels corredors del Mo-
toclub Sant Andreu.
L’Aina González va aconseguir la pri-
mera posició a la categoria Junior 
femení, Adrià González va fer-se amb 
la segona posició junior, Pau Bertran 
sisè i Pau Jorba desè. Ignasi Jorba va 
estar tercer en la categoria Sub-23 i 
setena posició en la general, a la ca-
tegoria Elit Ivan Oulego i Pasqual Ca-

nals van aconseguir la quarta i vuite-
na posició respectivament.

Després d’una llarga aturada de 
l’esport de competició per les res-
triccions de la pandèmia, les enti-
tats locals han començat les acti-
vitats pròpies amb moltes mesures 
de seguretat, higiene i distancia-
ment social. 
Els esportistes han iniciat aquest 
retorn a l’activitat amb moltes ga-
nes i entusiasme després de més 
de cinc mesos d’inactivitat. Les en-
titats, seguint les diferents norma-
tives sanitàries i municipals, han 
hagut de dissenyar els protocols 
d’actuació davant qualsevol situa-
ció d’emergència, per resoldre de la 

L’esport escolar i federatiu 
retorna a l’activitat
Les entitats arranquen motors 

manera correcta els casos de con-
tagi per la COVID19 entre els seus 
esportistes o equip tècnic. 
La lliga oficial de partits federats 
va començar el dissabte 26 de set-
embre amb la competició d’Hoquei 
herba.

L’Ajuntament i la comandància de 
la Guàrdia Civil han signat un acord 
perquè les entitats locals puguin 
utilitzar el poliesportiu de la caser-
na de Sant Andreu de la Barca.
Aquest acord és molt important per 
l’esport local i obre noves vies de 
col·laboració per un futur. És una 
mostra de la bona col·laboració en-
tre l’administració local i estatal, i 
del cos de la Guàrdia Civil, que ha 
mostrat una àmplia predisposició 
per a dur a terme aquest acord. 

Nous espais 
d’entrenaments 
esportius
Les instal.lacions esportives de la 
comandància de la Guàrdia Civil acu-
llen al futbol sala, handbol i atletisme

A partir de l’1 d’octubre i fins al mes 
de novembre, de dimarts a diven-
dres, es durà a terme el el progra-
ma “Camina Cap a la Salut”, per a 
totes aquelles persones que vulguin 
caminar durant una hora fent reco-
rreguts urbans i acompanyats d’un 
tècnic esportiu del Complex Es-
portiu L’11. El lloc de trobada serà 
davant de l’hotel Bristol a les 8:00h  
finalitzant el recorregut a les 9:00h. 

Inici del programa 
de passejades 
Camina Cap a la salut
A l’octubre comencen les passejades 
urbanes a Sant Andreu de la Barca

Grans resultats del Motoclub Sant 
Andreu al Campionat d’Espanya
Aina González campiona d’Espanya categoria Junior

El passat mes d’agost es va celebrar 
a Madrid el Campionat d’Espanya de 
tir amb arc modalitat d’aire lliure, 
amb molt bons resultats per Juanjo 

Tir amb arc al 
campionat estatal 
a l’aire lliure
Juanjo Querol tercer al Campionat 
d’Espanya

Querol membre del Club de Tir amb 
Arc amb una tercera posició a la ca-
tegoria d’arc instintiu.

Entitats i Ajuntament acorden disputar 
els partits de competició sense públic
Les entitats d’esports col·lectius 
juntament amb la regidoria 
d’Esports de l’Ajuntament han pres 
la difícil decisió de realitzar partits 
oficials de lliga sense públic a les 
graderies. Una decisió molt respon-
sable que té com a objectiu preser-
var la seguretat del territori local 
davant de possibles contagis. 
El regidor d’Esports, Lluís Oulego, 
ha dit que “mantenir un risc baix 
dins la greu situació, garanteix la 

continuïtat de l’esport i de la vida 
social de Sant Andreu de la Barca. 
És una resposta molt responsable 
de les entitats que tots agrairem”. 
“L’esport ha d’actuar de forma 
responsable i ser un exemple per 
la societat, tot i ser conscients de 
l’esforç que suposa pels pares”, ha 
dit Oulego.
Ambdues parts han decidit revisar 
la norma segons evolucioni la situa-
ció sanitària.
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Sant Andreu de la B. @Ajuntamentsab    2 set.
Continuen les obres de millora al Casc Antic. Microcirurgia per 
millorar els nostres carrers.

Sant Andreu de la B. @Ajuntamentsab    2 set.
Les escoles bressol municipals ja ho tenen tot preparat per  
al nou curs escolar. S’han pres totes les mesures de prevenció  
per garantir la seguretat sanitària d’infants i treballadors  
i treballadores.

Sant Andreu de la B. @Ajuntamentsab    3 set.
L’Ajuntament reserva gairebé mig milió d’euros per reactivar 
l’economia local. Petits empresaris i comerciants poden demanar 
els ajuts fins al 30 de setembre. Mig centenar ja ho ha fet.

AJSAB

AJSAB

AJSAB

Sant Andreu de la B. @Ajuntamentsab    8 set.
Reforcem el servei d’atenció al ciutadà amb la incorporació de sis 
nous treballadors, en el marc d’un pla d’ocupació. L’objectiu és reduir 
el temps d’espera dels ciutadans.

Sant Andreu de la B. @Ajuntamentsab    11 set.
Sant Andreu de la Barca viu avui una Diada diferent.Amb totes les 
mesures de seguretat per la pandèmia, la ciutat torna a demostrar 
el seu compromís amb Catalunya, els seus valors i la seva gent.

Sant Andreu de la B. @Ajuntamentsab    17 set.
Núria Espert i el seu ‘Romancero Gitano’, plats forts de la  
temporada de teatre. L’escenari municipal programa vuit obres 
coincidint amb el seu desè aniversari.

Instagram

@genifergu

@meteosab

Utilitza el hashtag 
#SantAndreudelaBarca 
a les teves fotos! 

@emmdsab

@chicogatitobuenigno
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La cultura segrestada 
a Sant Andreu

Estem indignats davant la desídia amb la qual 
ha actuat el govern municipal durant aquests 
mesos d’estiu al nostre municipi. Després de 
gairebé 2 mesos de un  confinament exemplar 
per part de tots, Sant Andreu de la Barca va 
iniciar una desescalada marcada per la  man-
ca d’efectius policials i municipals, amb pla-
ces i carrers bruts i una escassa activitat cul-
tural. Si fem memòria de les activitats oferides 
i programades en els diferents formats durant 
aquests mesos és fàcil concloure que el go-
vern socialista té la cultura a Sant Andreu de 
la Barca totalment segrestada.
Des de l’inici de la pandèmia reclamem que es 
tracti madurament a la població, tot el con-
trari del que fa el portaveu del govern i regidor 
de cultura Juan Pablo Beas, que pretén en-
ganyar-nos dient literalment que “La cultura a 
Sant Andreu no s’ha aturat”. 
El tracte responsable tampoc passa per casti-
gar a la població sense esdeveniments cultu-
rals al·legant motius de seguretat. Perquè els 
santandreuencs en la seva amplíssima majo-
ria saben com prevenir-se del virus i no provo-
car que el contagi sigui comunitari. 
Ho han demostrat sobrada i exemplarment 
durant tota la pandèmia, igual que els veïns 
d’altres municipis com Sant Sadurní, Esparre-
guera, Collbató, Olesa de Montserrat o Sant 
Vicenç dels Horts. La diferència no és la ciu-
tadania sinó el govern, i en aquestes munici-
pis l’Ajuntament ha confiat en la responsabi-

litat dels seus conciutadans, i no ha segrestat 
maldestrament la cultura.
El Coronavirus ens ha ensenyat forçadament 
moltes coses, hi ha dues que segurament no 
s’escapen a ningú: la resiliència i la capacitat 
d’adaptació. Però també ens ha demostrat, 
que el Govern socialista la pandèmia l’ha des-
bordat, i sempre a remolc dels esdeveniments 
i en especial el regidor de cultura Juan Pablo 
Beas que no ha tingut la capacitat d’adaptació 
suficient, per garantir en la nova normalitat 
un dret tan fonamental com l’accés universal 
a la cultura. 
La cultura és clau per a ajudar a edificar va-
lors essencials en la societat com són la cohe-
sió, la convivència, la tolerància, el respecte, 
la llibertat d’expressió, la crítica i l’educació. 
Recordem que la cultura no és una despesa: 
és una inversió, i que ha d’esdevenir també un 
sector econòmic important que, a més, afecta 
de manera important l’enfoc d’altres sectors, 
com el turisme i el comerç.
Durant aquests  mesos músics, ballarins, ac-
trius i actors locals, il·lustradors, creadors de 
cultura popular, us HEM TROBAT A FALTAR.  
Hem trobat a faltar el lideratge que us donés 
veu i espai per esdevenir  el veritable pal de 
paller de la reactivació social i cultural tant ne-
cessària al nostre municipi. Han estat mesos 
durs, agraïm l’esforç fet per tots vosaltres per 
tal de mantenir la flama cultural i associativa 
viva.

Marc 
Giribet 

Fem Sant Andreu

Pots contactar amb nosaltres, enviant-nos un WhatsApp 
Fem Sant Andreu 647 44 02 27

Email:  femsantandreu.cat  
Facebook: /FemSantAndreu 

Twitter/ intagram: @femsantandreu

La pandemia global que nos ha afectado a to-
dos y a todas es, sin lugar a dudas, una de las 
situaciones más complejas y delicadas a la que 
nos hemos enfrentado como sociedad y como 
comunidad.
Dar una respuesta unánime, consensuada y co-
rresponsable entre gobierno y ciudadanía ha re-
sultado clave para transitar esta pandemia ga-
rantizando la atención de las necesidades de las 
personas que conformamos este conglomerado 
de realidades que es Sant Andreu de la Barca.
Hemos reaccionado bien como comunidad, asu-
miendo la responsabilidad que nos correspon-
día ya que esta lucha era cosa de todas y de to-
dos.
Podemos sentirnos orgullosos de la respuesta 
rápida y eficaz que hemos dado tanto gobier-
no como ciudadanía pero debemos seguir en la 
misma línea y con tres criterios fundamentales.
-Responsabilidad: Acabar con la pandemia es 
trabajo de todos y todas. Como gobierno debe-
mos seguir dando respuesta a los efectos que 
deje esta pandemia en nuestro tejido social, hu-
mano, económico. 
Buenos ejemplos son la multiplicación de las 
ayudas a las familias, a los comercios, a los 
emprendedores, fomentando la contratación 
de vecinos y vecinas en planes de ocupación, 
preparando los colegios para la vuelta a las au-
las haciendo lo que la Generalitat desastiende, 
informando con agentes cívicos, repartiendo 
mascarillas, cuidando del espacio urbano… 

-Seriedad: Este trabajo debe regirse desde la 
seriedad, desde la toma de decisiones. Debe-
mos pensar en la salud de nuestra comunidad y 
de nuestra gente y tomar las medidas que sean 
pertinentes. El gobierno, siempre de la mano de 
la ciudadanía, para atajar problemas con firme-
za, con seriedad y eficacia. A veces no es grato 
tomar determinadas medidas pero es necesario 
hacerlo por el bienestar de todos y cada uno de 
los vecinos y vecinas que vivimos aquí.
-Creatividad: Ante los retos, creatividad. Nue-
vas ideas, girar conceptos, encabezar nuevas 
visiones. Es la clave de la anticipación. Dar so-
luciones creativas, con nuevos enfoques, nue-
vos aires. A nuevos problemas, nuevas solucio-
nes. Atreverse a enfocar las incertidumbres con 
nuevas formas. 
Por ejemplo, hemos adaptado la cultura con ac-
tividades seguras, algunas de ellas online para 
familias y jóvenes, contando con artistas y ta-
lentos locales, buscando nuevas formas para la 
práctica deportiva, buscando nuevos espacios 
físicos para dar cabida a entidades y servicios 
como la Escuela de Música i Dansa, adaptán-
donos a la nueva realidad con soluciones origi-
nales.
Responsabilidad, seriedad y creatividad como 
bases de un gobierno que trabaja con su ciuda-
danía y que comparte más valores con ella como 
la pasión, la empatía, la solidaridad, la cultura, 
la corresponsabilidad, la alegría y el optimismo 
como energía para avanzar hacia el futuro.

Responsabilidad, 
seriedad 

y creatividad

Juan Pablo 
Beas
PSC
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¡Que no te 
asusten ni te 
engañen los 
de siempre!

Nuevo curso 
escolar 

El partido político Ciudadanos está presentando en 
algunos ayuntamientos, una moción contra la ocupa-
ción ilegal que tiene como consecuencia el apoyo a la 
banca, a los fondos buitre y a los grandes tenedores 
de vivienda para que puedan desalojar a las familias 
y seguir manteniendo las viviendas vacías que aca-
paran (más del 75% en nuestro país), para especular 
con los precios y seguir enriqueciéndose a costa de 
las familias trabajadoras. 

En Sant Andreu, según datos del ayuntamiento, todas 
las viviendas ocupadas por familias que no pueden 
con sus precarias condiciones laborales pagar una 
hipoteca o alquilar un piso por los elevados precios, 
son propiedad de la banca y fondos de inversión. No 
hay viviendas de particulares y pequeños tenedores 
ocupadas.  

Después de un verano, en el que los medios de co-
municación han insistido machaconamente y han 
atemorizando a la ciudadanía con la amenaza de que 
podíamos quedarnos sin nuestra vivienda casi con 
“salir a comprar el pan”, (esto no es cierto porque 
existe una ley que permite desalojar a los ocupas de 
una vivienda particular en 48 horas), llega esta cam-
paña de mociones contra la ocupación ilegal.

Las viviendas ocupadas sin contrato representan un 
0.34% del total en todo el Estado. Una cifra que es 
insignificante frente a los más de 1 millón de des-
ahucios desde 2008 o a los 3,5 millones de viviendas 
vacías. De este 0.34% sólo el 0.02% son pisos ocupa-
dos a particulares.

Las consecuencias de la crisis económica, de las 
reformas laborales del PP y, ahora, de la pandemia 
están precarizando la vida de muchas familias tra-
bajadoras. Si no se toman medidas, se van a cebar 
especialmente con las condiciones de vida futuras de 
nuestros hijos e hijas que no van a poder acceder a 
una vivienda digna para desarrollar su proyecto de 
vida.

La solución no es, como propone Ciudadanos, crimi-
nalizar y estigmatizar a nuestros/as vecinos, vecinas 
que, ante la precariedad económica, ocupan vivien-
das vacías de la banca, fondos buitre y grandes tene-
dores y enfrentarlos a su comunidad. 
La solución pasa, por garantizar el derecho a la vi-
vienda de la gente común y exigir la movilización de 
los pisos vacíos de la banca rescatada con dinero 
publico,  sobre todo de la SAREB [Sociedad de Ges-
tión de Activos procedentes de la Reestructuración 
Bancaria] y Bankia, y  por obligar a bancos y fondos 
buitre a ofrecer alquileres sociales en función a los 
ingresos de la unidad familiar.
También pasa por incrementar el parque de vivienda 
social, el más bajo de toda Europa (2%) y por regular 
el precio de los alquileres.
En definitiva, se trata de garantizar el derecho a la 
vivienda recogido en la Constitución, impedir la es-
peculación y asegurar que el derecho a la propiedad 
no se ejerza de forma antisocial.

Por justicia social PODEMOS votaremos “NO” en to-
dos los ayuntamientos a estas mociones.
¡Porque SÍ PODEMOS!

Entiendo a todas las familias que tienen incer-
tidumbre y preocupación por el curso escolar. 
Lo sé, porque también soy madre.
Pero quiero empezar AGRADECIENDO  al gran 
esfuerzo que han hecho, que están hacien-
do y que harán,  todos los equipos directivos y 
docentes de nuestros centros educativos. La-
mento profundamente que, amparándose en la 
autonomía de centro, la Generalitat les haya de-
jado una responsabilidad, que para mi parecer, 
no deberían de asumir. Es más, considero que 
debería de estar todo más centralizado desde 
la Conselleria para poder unificar criterios y no 
responsabilizar a los directores.   Dicho esto, 
quiero reiterar mi agradecimiento, porque los 
directores y los equipos directivos, están ha-
ciendo un gran trabajo y un gran esfuerzo.
Desde la Concejalía de Educación tenemos 
competencias en las Escoles Bressols Muni-
cipals, las cuales están funcionando con todas 
las garantías, con un plan de Obertura dónde 
se contempla la gestión de posibles casos Co-
vid, del aumento de limpieza y de los protoco-
los a seguir en la misma aula. De hecho, una 
apuesta firme desde nuestra concejalía ha sido 
mantener más aulas en funcionamiento para 
garantizar que los grupos estables sean más 
pequeños y por lo tanto en los grupos más nu-
merosos se baje la ratio.  En nuestras escuelas 
infantiles (0-3)  hemos apostado también, por 

hacer PCR a todo el personal  (docentes y per-
sonal no docente) para garantizar un inicio de 
curso seguro. También informar que los con-
serjes de las escuelas de primaria, al  personal 
del ayuntamiento, también  ha pasado por una 
prueba PCR.
Por otro lado,  para garantizar las entradas y 
salidas de nuestros pequeños en las colegios, 
hemos coordinado un dispositivo entre Policía 
Local y Agentes cívicos, para evitar aglomera-
ciones y garantizar las distancias de seguridad. 
Unido a esto, hemos señalizado en todas las 
puertas de entrada de los colegios, unas líneas 
para que sea más visible la distancia de segu-
ridad.
Además se ha facilitado a los centros adhesivos 
de “mantenga la distancia de seguridad” para 
poder señalizar el interior de las instalaciones.
Por otro lado, hemos reforzado la limpieza en 
las escuelas de primaria, para garantizar que 
se hace desinfección e higiene en los centros 
educativos.
Quiero informar que aunque los protocolos de 
salud y de educación de primaria y secundaria 
corresponden a la Generalitat, nuestro ayunta-
miento siempre estará al lado de nuestros ve-
cinos y de nuestros centros educativos y así lo 
estamos demostrando.
Son tiempos de remar juntos y nuestro ayunta-
miento siempre estará con vosotros.

Isabel  
Marcos 
Podemos

Saray
Cantero
Ciutadans

Facebook: Circulo Podemossabarca
Twitter: circulo.podemos sabarca 
@CirculoSabarca 
santandreudelabarca@circulospodemos.info

Facebook: : Cs Sant Andreu de la Barca / 
Saray CG
Twitter: @Cs_Saray/ @CsSabarca
Email: santandreu.barca@ciudadanos-cs.org


